
Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje 

ze dne 25.3.2021 ONLINE 

Předsedající: Martin Velíšek 

Přítomni: Martin Velíšek (předseda komise), Jan Brunner, Klára Pazderková, Růžena 

Beránková, Mgr. Petr Venclíček, Mgr. Iva Rosová, Mgr. Alžběta Cibochová, Lenka Bartáková 

(redaktorka) 

Omluveni: - 

Neomluveni: - 

Host: Ing. Vilém Čáp 

Zapisovatel: Kateřina Tremlová, Martin Velíšek 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu  

3. Příprava zvláštního zasedání Redakční rady k formálním a obsahovým aspektům HPZ   

(grafická úprava, tisk, Statut HPZ) – rámcová informace předsedy Redakční rady 

4. Připravované číslo HPZ  

• 4.1 posouzení zařazení příspěvků, které byly dodány po termínu uzávěrky (čl. 2., 
odst. 4 Statutu HPZ)  

• 4.2 podněty redaktora HPZ (čl. 3, odst. 7 Statutu HPZ)  

• 4.3 podněty redaktora HPZ (čl. 4, odst. 4 Statutu HPZ)  

• 4.4 kontrola naplňování Statutu HPZ (celý Statut HPZ)  

• 4.5 výběr titulní stránky 
5. Různé  

• 5.1 výběr osobnosti/í (čl. 3, odst. 2 Statutu HPZ)  

6. Závěr 

 

Průběh jednání: 

• Předseda RR zahájil jednání v 9:00 

• RR jednomyslně schválila navržený program 

• K bodu 3: Po návrhu předsedy RR se členové dohodli na zvláštní schůzce RR 

k tématu Statut HPZ. Proběhne pravděpodobně v příštím týdnu, ve středu cca 

v 10 hod. on-line 

 

 



• RR postupně prošla a posoudila všechny navržené body související 

s připravovaným číslem (4.1-4.5. viz program RR). Bylo konstatováno, že rozhovor 

se zastupitelem ing. Milanem Herianem byl odevzdán po uzávěrce. Důvodem bylo 

jeho pracovního vytížení (mimo zastupitelský mandát). Redaktorka seznámila 

Redakční radu s tím, že někteří zastupitelé nereflektují na „zastupitelský 

rozhovor“. Stávající praxe je taková, že se všemi zastupiteli je v abecedním 

pořádku připraven postupně v každém čísle rozhovor. Ti, kteří rozhovor dosud 

odmítli, budou znovu osloveni. Redakční rada však současně hlasováním 

jednomyslně rozhodla, že pokud pro příště některý zastupitel odmítne využít 

prostoru pro rozhovor, nebude oslovován podruhé. Redakční rada současně na 

pozadí situace vzniklé s rozhovorem ing. Milana Heriana pověřila redaktorku, aby 

vždy s měsíčním předstihem kontaktovala zastupitele, s nímž má být v příštím 

čísle připraven rozhovor tak, aby zastupitel měl dostatečnou časovou rezervu na 

přípravu rozhovoru. 

přijaté usnesení: pokud pro příště některý zastupitel odmítne využít prostoru 

pro rozhovor, nebude oslovován podruhé 

přijaté usnesení: redaktorka osloví zastupitele, s nímž má být připraven 

rozhovor s měsíčním předstihem (tedy v průběhu práce na jednom čísle pro 

rozhovor v čísle následujícím) 

 

• Následovala diskuse členů Redakční rady k formálním aspektům aktuálního čísla 

(překlepy v sazbě, logika řazení stránek rubrik versus inzerce atd.). Předseda 

Redakční rady zmínil nejednotnou úpravu v umístění loga rubrik přes fotografie, 

v barevnosti nadpisů a stylu clipartové grafiky. Pozastavil se nad nestejnou 

kvalitou rastrových obrázků v náhledovém pdf. 

 

• Redakční rada pověřila předsedu, aby se spojil se zastupitelkou Karlou 

Polydorovou a probral s ní možnost řešení zveřejnění doprovodných 

schématických mapek k jejímu příspěvku bez nutnosti podat je jako inzerci.  

Pozn. Zastupitelka Karla Polydorová odmítla s předsedou Redakční rady 

komunikovat.  

• Redakční rada hlasováním jednomyslně rozhodla, že do HPZ bude nově zařazena 

rubrika „Soudničky“ (viz zápis z minulého jednání RR). Texty do této rubriky bude 

dodávat počínaje letním dvojčíslem pan Jan Brunner. Rozsah textu: 1 tisková 

strana. Četnost: každé číslo. Redakční rada pověřila redaktorku přípravou 

úvodního/uvozujícího textu k soudničkám a přípravu grafického řešení s grafikem. 



Současně vzala Redakční rada na vědomí, že je třeba změnit v tomto smyslu 

Statut HPZ článek 4, odst. 3, respektive vyzvat k jeho změně Radu MČ. 

přijaté usnesení: do sektoru „IV. Kultura a společnost“ HPZ bude zařazena 

nově rubrika „Soudničky“ v rozsahu jedné tiskové strany  

 

• K bodu 5.1 seznámila redaktorka členy RR s osobnostmi, s nimiž bude v příštím 

čísle připraven rozhovor. Vzhledem k tomu, že budou znovu osloveni někteří 

zastupitelé (viz výše), není v tuto chvíli jasné, kterému ze volených zástupců bude 

dán v příštím čísle prostor. Pokud jde o počernické osobnosti, navrhuje redaktorka 

baletku. Současně je v širší diskusi navržena varianta připravit rozhovor se 

zástupcem/ci očkovacího centra LRS Chvaly. Paralelně s tím též položit otázku 

k tématu očkování proti COVID-19 očkujícím praktickým lékařům v Horních 

Počernicích. Redakční rada se vzhledem k aktuální epidemiologické situaci 

jednomyslně shodla na variantě „rozhovor k očkování“ s tím, že rozhovor 

s baletkou bude připraven v budoucnu. 

přijaté usnesení: do příštího čísla rozhovor se zástupcem/ci očkovacího 

centra LRS Chvaly a očkujícími praktickými lékaři v Horních Počernicích 

 

• Na základě hlasování členů Redakční rady byla vybrána titulní stránka aktuálního 

čísla HPZ. Redakční rada se shodla na tom, že napříště postačí 2-3 návrhy titulní 

stránky navržené redaktorkou. V otázce výběru titulní stránky je podle názoru 

Redakční rady redaktorka plně kompetentní. Proto v případě rovného výsledku 

hlasování pro některou z variant má konečné slovo ve výběru redaktorka.   

přijaté usnesení: vybraná titulní stránka – varianta č.3 

přijaté usnesení: v případě rovného výsledku hlasování pro některou 

z variant titulní stránky má konečné slovo ve výběru redaktorka 

 

• Předseda RR ukončil jednání RR v 10:45 hod. 

 

Příští číslo HPZ 

Uzávěrka: 10. 4. 2021 

Příští jednání Redakční rady se bude konat dle aktuálních podmínek pandemické situace 

pravděpodobně ve čtvrtek 22.4.2021 v 9hod online. 

Zapsala: Kateřina Tremlová 

Ověřovatel zápisu: Martin Velíšek 


